
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 46/2022

XLVI Sesja w dniu 29 marca 2022

Obrady rozpoczgto 29 marca 2022 o godz.09: 00, a zakoiczono o godz. 12:26 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial 24 czlonk6w.

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz Dgbczyfski

4. M**ir*+Ca*le*sko

5. Andrzej Golgbieski

6. Krzysztof Grz4dziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jaroslaw Hupalo

9. Agnieszka Jura - Walczak

10, Piotr Kowal

I l. Krzysztof Kowalski

1 2. Stanislaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian Luczak

15. J6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki



Radni nie wnieSli zmian do zaproponowanego porz4dku obrad komisji.

Natomiast Przewodniczacy Rady Miasta zglosil wnioski o rozszerzenie porz4dku obrad:

a) wniosek o rozszerzenie porz4dku obrad XLVI sesji w punkcie nr 3 o uchwalg zmieniaj4c4
uchwalg w sprawie zasad udzielenia dotac.li celowej z budZetu Gminl Miasto Wloclawek na
dofinansowanie koszt6w inwestycji sluZqcych ochronie powietrza na terenie miasta
Wioclawek.

b) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XI,VI sesji w punkcie nr 6 o uchwalg w sprawie
upowaZnienia Prezydenta Miasta Wloclawek do dokonywania zmian w planie dochodow i
uydatk6w Miasta Wloclawek, w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Wloclawek oraz w
planie wydatk6w bud2etu Miasta Wloclawek zwi4zanych z wprou'adzeniem nowych inwestyc.ji
lub zakup6w inwestycl lnych w celu realizacji zadah zwiqzanych z pomoc4 obywatelom
Ukrainy w zwi4zku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego panstwa wraz z autopoprawk4.

c) wniosek o rozszerzenie porz4dku obrad XLVI sesji w punkcie nr 7 o uchwalg w' sprawe
zakresu pomocy Swiadczonej przez miasto Woclawek na rzecz obyu'ateli Ukainy, w zwi4zku
z konfliktem zbrojnym na terytorium tego pafistwa.

Zawiadamiaj4c ponadto, 2e przedmiotowe projekty uchwal uzyskaly opinie komisji stalych,
zatem zostal spelniony lvym6g $ 55 Statutu Miasta.

Glosowano w sprawie:

wniosku o rozszerzenie porz4dku obrad XLVI sesji w punkcie nr 3 o uchwalg zmieniaj4c4
uchwalg w sprawie zasad udzielenia dotacj i celowej z bud2etu Gminy Miasto Wloclawek na
dofinansowanie koszt6w inwestycji sluZ4cych ochronie powietrza na terenie miasta
Wlociawek.

Wvniki qlosowania

ZA:23,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (23\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
.Toanna Hof-man-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbignieu,Lewandowski, Krystian l-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki. El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepai.rsk a, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz. Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (2)

Mariola Gawlowska, Agnieszka .lura - Walczak



Glosowano w sprawie:

wniosku o rozszerzenle porz4dku obrad XLVI sesji w punkcie nr 6 o uchwalg w sprawie
upowaZnienia Prezydenta Miasta Wloclawek do dokonywania zmian w planie dochod6w i

uydatk6w Miasta Wioclawek, w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Wloclawek oraz w
planie wydatk6w bud2etu Miasta Wloclawek zwi4zanych z wprowadzeniem nowych inwestycj i
lub zakup6w inwestycyjnych w celu realizacji zadaf' zwi4zanych z pomocq obywatelom
Ukrainy w z:wi4z,ku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego pafistwa..

Wvniki glosowania

ZA: t6,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 5, BRAK GLOSLJ: 2. NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

ZA(16\

.lacek Bulawa, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo. Piotr Kowal,
Krystian tr-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Kalarzyna
Zargbska, .Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMIJJE SIE (5)

Piotr Czarnecki. Janusz Dgbczyriski, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski. .T6zef
Mazierski

BRAK GI-OSU T2')

Krzysztof Grz4dziel, Stanislaw Krzemieniewski

NTEOBECNT (2)

Mariola Gawlowska, Agnieszka Jura - Walczak

Glosowano w snrawie:

rmiosku o rozszerzenie porzEdku obrad XLVI sesji w punkcie nr 7 o uchwalg w sprawie zakresu
pomocy Swiadczonej przez miasto Wloclawek na rzecz obyuateli Ukrainy, w zwi4zku z
konfliktem zbrojnym na terytorium tego pafistwa..

Wyniki elosowania

ZA:23,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SI!: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

ZA (23\



.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski. Andrzej Golgbieski. Krzysztol Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz. Jaroslaw Hupalo. Piotr Kowal. Krzysztof Kowalski, Stanislavv
Krzemieniewski. Zbigniew l,ewandowski, Krystian Luczak. J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki. El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska. Malgorzata Szymarlska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Kalarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (2)

Mariola Gawlowska, Agnieszka Jura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezullacie przeprowadzonego glosowania
przedmiotowe wnioski uzyskaly akceptacjg Rady Miasta. Tym samym rozszerzony zosral
porz4dek obrad XLVI sesji Rady Miasta.

Ad. 2
Informacja Prezvdenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdz-vsesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dziaialnoSci
miasta w okresie migdzysesyjnym pocz4wszy od dnia I marca 2022r., czyli od ostatniej sesji
Rady Miasta do obrad sesljnych w dniu dzisiejszym, kt6ra przedstawia sig nastgpuj4co:

Prezydent Miasta zakomunikowal. Ze priorytetem dzialarl samorz4du w ci4gu ostatniego
miesiqca jest pomoc uchod2com z Ukrainy. W miniony czwartek. 24 marca obchodzony byl
Kujawsko-Pomorski Dzieri Solidamodci z Ukrain4. Wraz z mieszkafrcami Woclawka
zebraliSmy sig na palcu WolnoSci, by zaprotestowai przeciwko brutalnej napaSci Rosji na
Ukraing i wyrazic nasze wsparcie dla uchod2c6w. NajwaZniejsze, by osoby uciekaj4ce przed
wojnE znalazly bezpieczne schronienie. Caly czas realizowane jest zabezpieczenie logistyczne
tymczasowych miejsc pobytu we Woctawku. Uchod2com z Ukrainy oddano do dyspozycji:
siedzibg bylego Domu Dziecka przy ul. Krgtej, budynek dawnego hotelu ,,Ratuszowego" przy
ul. Bojariczyka oraz gmach Hali Sportowo-Widowiskowej. Na poszczeg6lnych osiedlach
uruchomione zostaly punkty zbierania dar6w. Punkty te czynne s4 siedem dni w tygodniu.
Przygotowywany jest r6wniez transport dar6w dla naszego partnerskiego miasta lzmaii, na
Ukrainie. Wspaniale, wielkie serca maj4 mieszkancy Wloclawka, dzialaj4ce tutaj organizacje,
stowarzyszenia, firmy oraz instytucje, wolontariusze, paristwo radni i wszyscy, kt6rzy - choiby
najdrobniejszym gestem, rvsparciem rzeczowym, lokalowym czy po prostu swojE obecno6ciq

- staraj4 sig pomaga6 potrzebuj4cym. Oddolne inicjatywy zwi4zane z pomoc4 uchod2com
moZna znale2(. na naszej stronie facebookowej: Wloclawek dla Ukrainy. Pod tym adresem
znajduj4 sig informacje o akcjach pomocowych: dowiedziei sig moZna gdzie, kiedy iwjakich
godzinach mo2na przekazywai dary dla uchod2c6w. Natomiast od l6 marca dziala system
rejestracji dla uchod2c6w z Ukrainy. We Wloclawku system do nadawania numeru PESEL
czynny jest w godzinach pracy Urzgdu Miasta. W holu bylego hotelu Ratuszowego przy ul.
Bojarlczyka zorganizorvany zostal punkt informacyjny, kt6rego zadaniem jest migdzy innymi
uporz4dkowanie zapis6w do systemu rejestracji. 14 marca przeslano do Wojewody Kujawsko-
Pomorskiego wniosek o przyznanie Srodk6w na realizacjg zadania w ramach projektu ,,pod
bialo-czerwon4". Prezydent Miasta przypom nial, ze zaloleniem projektu jest zakup z
montazem masztu i flagi narodowej. Maksymalna kwota przewidziana do dofinansowania
*ynosi 8 tys. zl. 24 marca w Toruniu podpisano list intencyiny dotycz4cy turystycznego Szlaku
Kopemikowskiego. kttiry docelowo ma przebiegac migdzy innymi przez wloclawek. plany
dotycz4ce wytyczenia i uruchomienia szlaku mai4 z-wiqzek z faktem, ze w przyszlym roku



bgdziemy obchodzii 550 rocznicg urodzin Mikolaja Kopernika. W minion4 sobotg,26 marca
wieczorem moZna bylo zatwa2y(,, 2e na godzing zostala uryl4czona iluminacja mostu im.
Edwarda Smiglego-Rydza. W ten spos6b Wloclawek - podobnie jak w poprzednich latach -
wzi4l :udzial w tegorocznej akcji Godzina dla Ziemi WWF. Rozpoczgte zostaly prace nad
Planem Zrownowazonej MobilnoSci Miejskiei dla Wloclawskiego Obszaru Funkc.jonalnego -
Kujawy 2035. Chodzi o stworzenie w calym obszarze zintegrowanego systemu mobilnoSci,
kt6ry pozwoli na komfortowe, szybkie i przyjazne dla irodowiska podr62e. 7 kwietnia
o godzinie l7: 15 w Kawiami Obywatelskiej odbgdzie sig spotkanie warsztatowe maj4ce na
celu oceng obecnej sytuacj i i diagnozg potrzeb mieszkafc6w w t1'm obszarze. W trybie
pzetargu uybrano wykonawcg przebudowy nieruchomoSci przy ul. 3 Maja 18. Inwestycjg
zrealizuje sp6lka Kamaro z Gdariska. Umowa zostala podpisana 23 marca. Koszt prac, kt6re
zostan4 zrcalizowane w ci4gu 270 dni od dnia zawarcia umowy wyniesie prawie 9 mln zl. Przy
ul. 3 Maja l8 w ramach Gminnego Programu Rewitalizacji powstanie Centrum Aktl'wizacji i

Przedsigbiorczo5ci. 18 marca zawarta zoslala umowa na przebudowg ulicy Planty [.
Wykonawcq jest Firma ,.DROGTOM", wartoSi brutto umowy to ok.: I mln zlotych. Termin
realizacji: 60 dni kalendarzowych od dnia zawarcia umowy. Realizowany jest program
profilaktyki zakaZeri wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV). Do konca czerwca przewidziane
jest zakoriczenie cyklu szczepiefi 75 dziewcz4l, W tym celu 23 marca ogloszono konkurs ofert
na realizatora programu. W ramach kontynuacji projektu pn. ..Kujawsko-pomorskie samorzqdy
bez barier dostgpne dla wszystkich" 9 marca 2022 r. zawarto umowg ze sp6lk4 Altix sp. z o.o.,
kt6rej przedmiotem jest zakup i dostawa sprzgtu dla Urzgdu Miasta Wloclawek, likwidujqcego
bariery architektoniczne i komunikacyjne. Bgdzie to uyposazenie o l4cznej wartoSci ponad l8
tys. zl, w tym m.in. krzeslo ewakuacyjne, urzqdzenie do obslugi os6b slaboslysz4cych, tabliczki
brajlowskie z wypuklym piktogramem, system wezwania asysty. Dostawa sprzgtu ma nast4pii
w kwietniu. Od I marca 2022 r. w ramach nieodplatnych porad prawnych prowadzone s4
dyZury specj alistyczne. W ramach tych dyZur6w w poniedzialki przy ul. Mechanik6w I oraz
we wtorki przy uI. Zabiej l2a udzielane s4 porady z zakresu prawa rodzinnego. Natomiast we
wtorki przy ul. Dtugiej 28 mo2na zasiggn4i porad z prawa spadkowego. I marca w Urzgdzie
Miasta nast4pila zmiana sposobu skladania ofert w otwartych konkursach ofert oraz w trybie
pozakonkursowym. Skladanie ofert odbywa teraz siE poprzez generator $niosk6w WITKAC.pI
Tym samym Wloclawek dolqczyl do wielu miast w Polsce u2ywaj4cych takiego systemu do
skladania, analizowania oraz oceny ofert konkursowych. Na zakoriczenie swojej wvpowiedzi
Prezydent Miasta poinfbrmowai, ze w dniach 9 i l0 kwietnia na Zielonym Rynku odbgdzie sig
tradycyjny, Wloclawski Jarmark Wielkanocny. Imprezie bgdzie towarzyszyl Festiwal Smak6w
Food Truck6w. W zu'iqzku z tym, Prezydent Miasta serdecznie zaprosil mieszk ahc6w z
rodzinami, jak r6wnie2 paristwa radnych na to wydarzenie.

Po zakoiczonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczqcy Rady Miasta otworzyl
dyskusjg nad przedstawion4 informacjq zwracaj4c jednoczeSnie uwagg. aby p1'tania nie
odbiegaty od zagadnieri przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyly przedstawionej
informacji z dzialalnoSci w okresie migdzysesyinym.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan .Ianusz Dgbczyriskr
- radny Pan Piotr Czamecki
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Daniel Tobjasz
- radna Pani El2bieta Rutkowska
- Prezydent Miasta Pan Marek Woltkowski



- Przewodnicz4cy Rady Miasta Pan Piotr Kowal
- ZastEpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska
- radny Pan Krzysztof Ko*alski
- Przewodnicz4cy Rady Miasta Pan Piotr Kowal
- radny Pan Krzysztof Kou'alski
- Przewodnicz4cy Rady Miasta Pan Piotr Kowal
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska
- radny Pan Piotr Czamecki
- Przewodniczqcy Rady Miasta Pan Piotr Kowal

Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budZetu
Gminy Miasto Wloclawek na dofinansowanie koszt6w inwestycji slu24cych ochronie
powietrza na terenie miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do zagadnieniajak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala Pani Monika
Szudzikowska Dyrektor \[ ydzia]u Srodowiska.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej w*'. zagadnienia.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchr','alE w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budzetu Gminy
Miasto Wloclawek na dofinansowanie koszt6w inwestycji sluZ4cych ochronie powietrza na
terenie miasta Wloclawek rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawii Przewodnicz4cy Komisji
radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan Zbigniew Lewandowski
- Dyrektor Wydzialu Srodowiska Pani Monika Szudzikowska

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie wrv. projekt uchwaiy.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z bud2etu Gminy
Miasto Wloclawek na dofinansowanie koszt6w inwestycii slu24cych ochronie powietrza na
terenie miasta Wloclau,ek.

Wvniki slosowania

ZA:20,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJI SIQ: I, BRAK GLOSU: 3, NTEOBECNI: I



Wyniki imienne:

ZA (20)'

Jacek Buiawa, Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyfiski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak. Piotr Kowal. Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew I-ewandowski. Krystian Luczak. Jirzef Mazierski. Wanda Muszalik, ElZbieta
Rutkowska. Ewa Szczepanska. Malgorzata Szymarlska, Daniel Tobjasz. Stanislaw
Wawrzonkoski, .lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifiski

WSTRZYMUJE SIE (1)

Krzysztof Kowalski

BRAK GI-OSU (3)

Jaroslaw Hupalo, Arkadiusz Piasecki, Katarzyna Zargbska

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.4
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta wloclaw ek na 2022
rok.

Ad.5
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej prognory Finansowej
na lata 2022-2038.

wprowadzenia do Uchwaly zmieniaiqcej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasra
wloclawek na 2022 rok oraz uchwaly zmieniaj4ce uchwaig w sprawie uchwalenia wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2022-203 8 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,
omawiai4c l4cznie zmiany wprowadzone w obydwu projektach uchwal zar6wno po stronie
rydatk6w jak i dochod6w w r62nych dzialach budzetu oraz w wieloletniej prognozie
Finansowej na lata 2022-203 8. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlozone przez, poszczegolne uydzialy jak r6wniez w
wyniku przesunigcia srodk6w wynikaj4cych z zaistnialych potrzeb. w wpF urealnione zostaly
dochody oraz wydatki oraz zakrualizowany zostal wykaz przedsigwzigi wieloletnich.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienia.



Ooinie Komisii stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na 2022 rok
rozpalrzyl^ oraz pozl.tywnie zaopiniowala Komisja BudZetu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w tei sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna Zargbska.

TakZe uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2022-2038 rozpatrzyla oraz pozl'tywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniamr.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczyriskr
- Zastgpca Prezydenta Nliasta Pan Krzysztof Kukucki

Wobec wyczerpania zgloszefi do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. proj ekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzelu miasta wloclawek na 2022 rok.

Wvniki slosowania

ZA: 16,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IQ SI!: 7, BRAK Gtr-OSU: l, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA (t6)

.lacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, piotr
Kowal, Krystian tr-uczak, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Malgorzata szymariska, Daniel robiasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna
Zargbska, .lanusz Zi6lkow ski, Piotr Zwoliriski

wsTRZYMrJ.rE SrE (7)

Piotr czamecki, .lanusz Dgbczyriski, Andrzei Golgbieski, Krzysztof Kowalski, stanislaw
Krzemieniewski, Zbi gniew Lewandowski, J6zef Mazierski

BRAK GI,OSU (I)

Krzysztof Grz4dziel

NIEOBECNI (I)



Mariola Gawlowska

Po zakofrczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala pod.igta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata2022-2038.

Wvniki slosowania

ZA: 16,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 7, BRAK GI-OSU: I, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian tr-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Warwzonlcoski, Katarzyna
Zargbska. Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifiski

WSTRZYMUJE SrE (7)

Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyrlski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbi gniew Lewandowski, J6zef Mazierski

BRAK GLOSU (1)

Krzysztol- Grz4dziel

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwala w sprawie upowa2nienia Prerydenta Miasta Wloclawek do dokonyvania zmian
w planie dochodriw i wydatkdw Miasta Wloclawek, w wieloletniej prognozie finansowej
Miasta Wloclawek oraz w planie wydatk6w budietu Miasta Wloclawek zwi4zanych z
wprowadzeniem nowych inwesfycji lub zakup6w inwestycyjnych w celu realizacji zadari
zwiqzanych z pomocQ obywatelom Ukrainy w zwi4zku z konfliktem zbrojnym na
terytorium tego pafistwa wraz z autopoprawk4,
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Ad.7
Uchwala w sprawie zakresu pomocy Swiadczonej przez miasto Wloclawek n^ rzecz
obywateli Ukrainy, w r*iqzku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego pafstwa.

Wprowadzenia do uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wloclawek do

dokonywania zmian w planie dochod6w i wydatk6w Miasta Woclawek, w wieloletniej
prognozie finansowej Miasta Wloclawek oraz w planie wydatk6w budzetu Miasta Wloclawek
zwi4zanych z wprowadzeniem nowych inwestycii lub zakup6w inwestycyjnych w celu
reafizacii zada{ zwi4zanych z pomoc4 obywatelom Ukrainy w zwiqzku z konfliktem zbrojnym
na terytorium tego paristwa wraz z autopoprawk4 oraz do uchwaly w sprawie zakresu pomocy
Swiadczone.j przez miasto Wloclawek na rzecz obywateli Ukrainy. r' zwi4zku z konfliktem
zbrojnym na terytorium tego panstwa dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,
omawiaj4c lqcznie zagadnienia bgd4ce przedmiotem obydwu projekt6w uchwal. Pani Skarbnik
poinformowala, 2e regulacje zawarte w przedmiotowych uchwalach maj4 na celu sprawn4
realizacjg zadan zwiqzanych z pomoc4 obywatelom Ukrainy a takze okreSlaj4 zakres pomocy
finansowej oraz rzeczorvei przeznaczonej na wsparcie obywateli Ukrainy. Odniosla sig takZe
do wprowadzonej autopoprawki do uchwaly, okreSlaj4cej termin obowi4zywania uporvaZnienia
Prezydenta Miasta do dokonywania zmian budZetowych oraz w WPF do dnia 30 czerwca br.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie uporva2nienia Prezydenta Miasta Wloclawek do dokonywania zmian w
planie dochod6w i wydatk6w Miasta Wloclawek, w wieloletniej prognozie finansowej Miasta
Wloclawek oraz w planie wydatk6w budzetu Miasta Wloclawek zwi4zanych z wprowadzenrem
nowych inwestycji lub zakup6w inwestycyjnych w celu realizacji zadai zwi4zanych z pomoc4
obywatelom Ukrainy w zwiqzku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego paristwa rozpatrzyla
oraz pozy'tywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej
sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna Zargbska.

Tak2e Uchwalg w sprawie zakresu pomocy Swiadczonej przez miasto Wlociawek na rzecz
obywateli Ukrainy, w zwiqzku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego pafistwa rozpatrzyla
oraz pozyywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w rej
sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusj q nad wrv. zagadnieniami.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan .lanusz Dgbczyfiski
- Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wloclawek do dokonywania zmian w
planie dochod6w i wydatk6w Miasta Wloclawek, w wieloletniej prognozie finansowej Miasta
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Wloclawek oraz w planie wydatk6w budzetu Miasta Wloclawek zwiqzanych z wprowadzeniem
nowych inwestycji lub zakup6w inwestycyjnych w celu realizacji zadah zwi4zanych z pomoc4
obywatelom Ukrainy w zwiqzku z konfliktem zbrojnym na ter).torium tego paistwa wraz z
autopoprawk4.

Wvniki slosowania

ZA: 15,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 8, BRAK GLOSU: l. NiEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (15\

Joanna Hofman-Kupisz. Jaroslaw Hupalo, Agnieszka.Iura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,
Malgorzata Szymariska. Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. Kalarzyna Zargbska,
Janusz Ziirlkowski. Piotr Zwolirlski

WSTRZYMUJE SIE (8)

Jacek Bulawa, Piotr czamecki, Janusz Dgbczyfiski, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski. J6zef Mazierski

BRAK GLOSTJ (I)

Krzyszlof Grz4dziel

NIEOBECNI (I')

Mariola Gawlowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinfbrmowai o uynikach
glosowania, stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w snrawie:

Yghyutv w sprawie zakresu pomocy swiadczonej przez miasto wloclawek n rzecz obywateli
Ukrainy, w zwi4zku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego pa6stwa.

Wvniki slosowania

ZA:22,PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIQ: O, BRAK GLoSTJ: 2, NIEoBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (22)

.lacek Bulawa, Piotr czamecki, .ranusz Dgbczyriski. Andrzej Golgbieski. Krzysztof Grz4dziel,

.Ioanna Hofman-Kupisz. Jaroslaw Hupalo, piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
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Krzemieniewski, Krystian l-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczeparisk a, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzvna Zargbska, .lanusz Ziolkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GI-OSU (2)

Agnieszka .lura - Walczak, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o 
'v-vnikachglosowania. stwierdzajqc ponadto. 2c w rezultacic przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala w sprawie przyjgcia od wojewody Kujawsko-Pomorskiego niektrirych zadafr z
zakresu administracji rzqdowej, dotycz4cych kwalifikacji wojskowej na terenie Miasta
Wloclawek w 2022 rokl.

wprowadzenia do zagadnienia .iak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonal pan
Wlodzimierz Oborski Dl,rektor Wydziaiu Spraw Obywatelskich.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4ce.l ww. zagadnienia.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie przligcia od wojewody Kujawsko-pomorskiego niekt6ry ch zadan z
zakesu administracji rzqdowej, dotycz4cych kwalifikacji wojskowej na teienie Miasta
Wloclawek w 2022 roku rozpatrzyl a oruz pozytywnie zaopiniowali Komisja porz4dku
Plwngeo i Publicznego. opinig w tej sprawie przedstawil przewodnicz4cy Komisji radny
Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sorawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia od Wojewody Kujawsko-pomorskiego
zakesu administracji rz4dowej, dotyczqcych kwalifikacji wojskowej
Wloclawek w 2022 roku..

Wyniki slosowania

ZA:24,PRZECIW: 0. WSTRZyMU.I! SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I

Miasta poddal pod

niekt6rych zadah z
na terenie Miasta
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Wvniki imicnne:

ZA, (24\

.Iacek Bulawa, Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyriski, Andrzej GolEbieski, Krzysztol Grz4dziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian l-uczak, J6zef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkonska, Ewa Szczepafiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,
Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala w sprawie wystqpienia, za poSrednictwem Wojewody Kujawsko-pomorskiego,
do Ministra spraw wewngtrznych i Administracji z wnioskiem o zniesienie urzgdowych
nazw czgSci miasta Wloclawek bez okreslonej lokalizacji przestrzennej.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnieniajak w uzasadnieniu do uchwaly dokonala pani
Malgorzata Szymariska Dyrektor Wydzialu Geodezji i Kartografii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisii stalei Radv Miasra

Uchwalg w sprawie wyst4pienia, za poSrednictwem Wojewody Kujawsko-pomorskiego, do
Ministra Spraw wewngtrznych i Administracli z wnioskiem o zniesienie urzgdowych nazw
czgsci miasta wloclawek bez okreslonej lokalizacji przestrzennej rozpatrz.yla oraz pozytywnie
zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. opinig w tej sprawie przedstawil przewodnicz4cy
Komisji radny Janusz Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

]-lgnyvatf w sprawie wystqpienia, za poSrednictwem Wojewody Kujawsko-pomorskiego, do
Ministra Spraw Wewngtrznych i Administracji z wnioskiem o zniesienie urzgdouvch naz*
czgSci miasta Wloclawek bez okreslonej lokalizacji przestrzennej..
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Wvniki slosowania

ZA:22,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 2. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (22\

.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
Joanna Hofman-Kupisz. Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, J6zef
Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifrski

BRAK GLOSU (2)

Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepariska

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakoriczeniu procedury giosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlormowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l0
uchwala w sprawie likwidacji i zmiany lokalizacji filii Miejskiej Biblioteki publicznej im.
zdzislawa Arentowicza we wloclawku oraz dokonania zmian w statucie Miejskiej
Biblioteki Publicznej im. Zdzislawa Arentowicza we Wloclawku.

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawila Pani Aleksandra Kuliriska Kierownik Referatu
Kultury.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisj i stalej Radv Miasra

Y:h*"te w sprawie likwidacji izmiany lokalizacji filii Miejskiej Biblioteki publicznej im.
Zdzislawa Arentowicza we Wloclawku oraz dokonania zmian w statucie Miejskiej Biblioteki
Publicznej im. Zdzislawa Arentowicza we wloclawku rozpatrzyla oiaz pozlaywnie
zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. opinig w tej sprawie przedstawil przewodnicz4cy
Komis.li radny Janusz Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww,. projekt uchwaly.
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Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie likwidacji i zmiany lokalizacji filii Miejskie.j Biblioteki Publicznej im.
Zdzislawa Arentowicza we Wloclawku oraz dokonania zmian w statucie Mieiskiei Biblioteki
Publicznej im. Zdzislawa Arentowicza we Wloclawku..

Wyniki glosowania

ZA:2I,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 3. NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (21\

Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Andrzej Golgbieski, Krzysztof G'z:adziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo. Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski, Krystian N;ucza( J6zef Mazierski,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczeparlska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .lanusz Zi6lkowski. Piotr Zwoliiski

BRAK GLOSU (3)

Janusz Dgbczynski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawiowska

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia
zostala podjqta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. ll
uchwala w sprawie okreslenia sezonu kqpielowego oraz wykazu k4pielisk na terenie
Gminy Miasto Wloclawek w roku 2022.

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawil Pan tr-ukasz pszcz6lkorvski Dyrektor wydzialu
Sportu i Turystyki.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisiistalei Radv Miasta

lJchwalg w sprawie okreilenia sezonu k4pielowego oraz wykazu k4pielisk na terenie Gminy
Miasto wloclawek w roku 2022 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury r

Sportu' opinig w tej sprawie przedstawil przewodnicz4cy Komisji radny.ranusz zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.
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Wobec braku zgloszef do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie okreSlenia sezonu k4pielowego oraz wykazu k4pielisk na terenie Gmrny
Miasto Wloclawek w roku 2022.

Wvniki glosowania

ZA:23,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJI SII: 0, BRAK GLOSTJ: l. NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (23\

.Iacek Bulawa, Piotr czarnecki, Andrzei Golgbieski, Krzysztof Grz4dzlel, .Toanna Hofman-
Kupisz, .Taroslaw Hupalo. Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal. Krzvsztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luc zak. Jozef Mazierski, wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska. Malgorzata Szymafiska,
Daniel robjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, piotr
Zwoliriski

BRAK GI-OSU TI)

Janusz Dgbczyhski

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o ',rrynikachglosowania. stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

(punkt zdjgto z porzqdku obrad)

Ad. 13
uchwala w sprawie przyigcia "Raportu z realizacji programu ochrony srodowiska przed
halasem dla miasta Wloclawek na tata 2020-2021',.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwaly dokonala Pani Monika
Szudzikowska Dyrektor Wydzialu Srodowiska.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatru.jqce.j ww. zagadn ienia.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg 
_w sprawie przyjgcia "Raportu z rearizacji programu ochrony srodowiska przed

halasem dla miasta wloclawek na lata 2020-2021" rozpatriyla oraz pozyiywnie zaopiniowala
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Komisja Gospodarki Miejskiei iOchrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil
Przewodnicz4cy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie prz,vjgcia "Raportu z realizacji Programu ochrony Srodowiska przed
halasem dla miasta Wloclawek na lata 2020-2021" ..

Wvniki glosowania

ZA:24,PRZF.CIW: 0, WSTRZYMUJI SI!: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (24\

.Iacek Bulawa, Piotr Czamecki, .Tanusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - walczak, piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr-uczak, J6zef
Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,
Malgorzata Szymariska, Daniel robjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,
Janusz Zi6lkowski. Piotr Zwol iriski

NTEOBECNT (l)

Mariola Gawlowska

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14
uchwala zmieniaiqca uchwalg w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych
wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wloclawek.

wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwaly dokonala pani Magdalena
Stefanowska - Dyrektor Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisii stalei Rady Miasta

uchwalg zmieniaiqc4 uchwalg w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych
wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto wloclaw ek rozpatrzyla oraz
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pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiei i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej
sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Po przedslawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze otwera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszerl do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanic ww. projekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie zasad wynajmowania Iokali mieszkalnych
wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wlocla*'ek..

Wvniki glosowania

ZA:24,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAKGLOSU: 0, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (24\

.lacek Bulawa, Piotr czamecki, Janusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski. Krzysztof Grz4dziel,

.loanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak. Piotr Kowal, Krzysaof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski. Krystian N,uczak, J6zef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,
Malgorzata Szymaiska. Daniel Tobjasz, Stanisiaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,
.Ianusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaiqc ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 15
uchwala w sprawie przyjgcia sprawozdania z dzialalnosci Miejskiego osrodka pomocy
Rodzinie we Woclawku i innych samorz4dowych jednostek organizacyjnych pomocy
spolecznej orazz realizacji zadaf Miejskiego osrodka Pomocy Rodzinie we wloclawku z
zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastgpczej oraz zestawienie potrzeb w
zakresie systemu pieczy zastgpczej oraz plac6wek opiekuriczo-wvchowawcrych, za rok
202r.

Sprawozdanie za rok 2021 z dzialalnoici Mie.jskiego osrodka pomocy Rodzinie we wloclawku
przedstawila Pani Stanis.lawa Matejska Zastgpca Dyrektora MOpR.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatru.j4cej ww. zagadnienia.
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Opinia Komisji staleiRadv Miasta

Uchwalq u, sprawie przyjgcia sprawozdania z dzialalnoSci Miejskiego OSrodka Pomocy
Rodzinie we Wloclawku i innych samorzqdowych jednostek organizacyjnych pomocy
spolecznej oraz z realizacji zadai Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku z
zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastEpczej oraz zestawienie potrzeb w zakresie
systemu pteczy zaslgpczej oraz plac6wek opiekunczo-wychowauczych, za rok 2021
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowaia Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spoleczneg.
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komis ji radna Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:

- Zastqpca Prezydenta iViasta Pani Domicela Kopaczewska

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sorawie:

Uchwaly w sprawie przvjgcia sprawozdania z dzialalnoici Miejskiego Osrodka pomocy
Rodzinie we Wloctawku i innych samorz4dowych jednostek organizacyjnych pomocy
spolecznej oraz z realizacji zadari Miejskiego Odrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku z
zakesu wspierania rodziny i systemu pieczy zastgpczej oraz zestan'ienie potrzeb w zakresie
systemu pieczy zastgpczej oraz plac6wek opiekuriczo-wychowawczych, za rok 2021 ..

Wvniki glosowania

ZA:24.PRZECIW: 0. WSTRZYMUJf, SII: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (24\

.Tacek Bulawa, Piotr czamecki. Janusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
Joanna l-lofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Agnieszka.Iura - walczak, piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian l-uczak, Jozef
Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel robjasz, Stanislaw wawrzonloski, Katarzyna Zargbska,
Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. ze w rezultacie przcprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radq Miasta w zaproponowanynl brzmicniu.
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Ad. 16
Uchwala w sprawie przyjgcia Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i
Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w roku
2021.

Ad. 17
Uchwala w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania
Problemriw Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2022 rok.

Z uwagi na zbieZno(i zagadnien oraz tematyki zawarlej w przedloZonych materialach
wprowadzenia do obydwu uchwal dokonala Pani El2bieta Dynarska Dyrektor Wydzialu
Polityki Spolecznej i Zdrowia Publicznego.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie prz.vjgcia Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i
Rozwi4zJrvania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w roku 2021
rozpatrzyla oraz pozyl*nie zaopiniowala Komisja Zdrowia. Rodziny i Opieki Spolecznej.
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komis.ji radna Ewa Szczepafiska.

Takze Uchwalg w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi4zl,wania
Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2022 rok rozpatrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisj aZdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig wtej sprawie
przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rad.v Miasta poddai pod
glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia Raportu z realiz.aqi Miejskiego programu profilaktyki i
Rozwi4zyr,vania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w roku 2021 .

Wvniki slosowania

ZA:23,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK Gtr-OSU: 1. NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (23\

Jacek Bulawa, Piotr czamecki, Janusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
.loanna Hofman-Kupisz, ,Taroslaw Hupalo, Agnieszka.Iura - walczak, piotr Kowal, stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak,.l6zef Mazierski. wanda Muszalik,
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Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rulkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz. Stanislaw Wa'wrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .lanusz Ziolkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GI-OSU (I)

Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sorawie:

Uchwaly w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywanra
Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2022 rok.

Wvniki slosowania

ZA:23,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (23\

Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Janusz DEbczylski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarosiaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisiaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian I-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymarlska, Daniel
Tobjasz. Stanislaw Wa*rzonkoski, Katarzyna Zargbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (I)

Krzysaof Kowalski

NIEOBECN] (I)

Mariola Gawlowska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjEta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 18

Uchwala w sprawie przekazania skargi.

Stanowisko w sprawie przekazania skargi, kt6re zostalo wypracowane i zarekomendowane
Radzie Miasta przez Komisjg Skarg, Wniosk6w i Petycji przedstawil Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Zwoliriski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusj g nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziaiu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaiy.

Glosowano w sorawie:

IJchwaly w sprawie przekazania skargi.

Wvniki glosowania

ZA:22,PRZECIW:0, WSTRZYMU.IQ SII: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA, (22\

Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyirski, Andrzej Golgbieski. Krzysztof Grz4dziel,
Joanna I lofman-Kupisz. Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - walczak. Piotr Kowal, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbignieu l,ewandowski, Krystian Luczak,.l6zef Mazierski. Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczeparlska, Malgorzata Szymariska, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzvna Zargbska, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwolifi ski

BRAK GLOSU T2)

Krzysztof Kowalski, Daniel Tobiasz

NIEOBECNI (I')

Mariola Gawlowska

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacic przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 19
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

- radny Pan Jacek Bulawa.
- radny Pan Piotr Czamecki,
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- radny Pan Janusz Dgbczynski,
- radny Pan Andrzej Golgbieski,
- radna Pani Wanda Muszalik,
- radny Arkadiusz Piasecki,

Ad.20
Informacje i komunikaty.

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miasta przypomnial Radnym o
obowi4zku skladania oSwiadczeri maj4tkowych za 2021 rok. Poinformowal, 2e o5wiadczenie
majqtkowe wraz z kopi4 swojego zenla\ia o wysokoSci osi4gnigtego dochodu w roku
podatkowym (PIT) za rok poprze dni nale\ zloLyd w dw6ch egzemplarzach w terminie do dnia
29 kwietnia 2022 r. do Biura Rady Miasta.

Ad.2l
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal
zakoriczyl obrady XLVI sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu 29 marca2022
roku.

Przygotowal(.): Jolantd Skladanorska
cl6wny Specjalislr ds.
obslugi Rady Miasla

Przygotowano prry pomocy programu csesja.pl
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Rada Miasta Wtoclawek - Rada Miasta Wloclawek
Sesja w dniu 29 marca 2022

09:15

Bulawa Jacek (obecny)
Czarnecki Piotr (obecny)
Dgbczyriski Janusz (obecny)
Gawlowska Mariola (nieobecny)
Golgbieski Andrzej (obecny)
G rzqdzie I Krzysztof (obecny)
Hofman-Kupisz Joanna (obecny)
H u palo Jaroslaw (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (nieobecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (obecny)
Krzemieniewski Stanislaw (obecny)
Lewandowski Zbig n iew (obecny)
Luczak Krystia n (obecny)
Mazierski J6zef (obecny)
M uszalik Wanda (obecny)
Piasecki Arkadiusz (obecny)
Rutkowska E12bieta (obecny)
Szczepafiska Ewa (obecny)
Szyma riska Malgorzata (obecny)
Tobjasz Daniel (obecny)
Wawrzonkoski Stanislaw (obecny)
Za rqbska Katanyna (obecny)
Zi6tkowski Janusz (obecny)
Zwoli6ski Piotr (obecny)

09:37

Jura - Walczak Agnieszka (obecny)

http://api.esesja.pf/vl0/obecnosc_sesja.asp?id=174002&v:6.3.3.0&ukod=ceaa3493&...30.03.2022



XLVI Sesja w dniu 29 marca 2022, godz.
09:00 w sali nr 4 Urzgdu Miasta
WlocNawek, Zielony Rynek '1113

Porzqdek obrad

1 . Sprawy organizacyjne.

a) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XLVI sesji w punkcie nr 3 o uchwalg
zmieniajqcq uchwalq w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budZetu Gminy
Miasto Woclawek na dofinansowanie kosztow inwestycji slu2qcych ochronie
powietrza na terenie miasta Woclawek.

b) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XLVI sesji w punkcie nr 6 o uchwalg w
sprawie upowaznienia Prezydenta Miasta Wtoclawek do dokonywania zmian w planie
dochod6w i wydatk6w Miasta Wloctawek, w wieloletniej prognozie finansowej Miasta
Woclawek oraz w planie wydatk6w bud2etu Miasta Woclawek zwiqzanych z
wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakup6w inwestycyjnych w celu realizacji
zadan zwiqzanych z pomocq obywatelom Ukrainy w zwiqzku z konfliktem zbrojnym na
terytorium tego pafistwa wraz z autopoprawkq.

c) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XLVI sesji w punkcie nr 7 o uchwalg w
sprawie zakresu pomocy 5wiadczonej przez miasto Woclawek na Eecz obywateli
Ukrainy, w zwiqzku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego pafistwa.

2. lnformacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

3. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z bud2etu
Gminy Miasto Wloclawek na dofinansowanie koszt6w inwestycji slu2qcych ochronie
powietrza na terenie miasta Woclawek.

4. Uchwaia zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Woclawek na
2022 rok.

5. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy
Finansowej na lata 2022-2038.

6. Uchwala w sprawie upowaznienia Prezydenta Miasta Woclawek do dokonywania
zmaan w planie dochodow i wydatk6w Miasta Wtoclawek, w wieloletniej prognozie
finansowej Miasta woclawek oraz w planie wydatkow bud2etu Miasta woClawer
at'tiEzanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakup6w inwestycyjnych w celu
realizacji zadari zuiqzanvch z pomocq obywatelom Ukrainy w zwiqzku z konfliktem
zbrojnym na terytorium tego paristwa wraz z autopoprawka.



7. Uchwafa w sprawie zakresu pomocy Swiadczonej przez miasto Wloclawek na zecz
obywateli Ukrainy, w zwiqzku z konfliktem zbrojnym na te$orium tego paistwa.

8. Uchwala w sprawie przyjqcia od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego niekt6rych
zadaf z zakresu administracji rzqdowej, dotyczqcych kwalifikacji wojskowej na terenie
Miasta Woclawek w 2022 roku.

9. Uchwata w sprawie wystqpienia, za po6rednictwem Wojewody Kujawsko-
Pomorskiego, do Ministra Spraw Wewngtrznych i Administracji z wnioskiem o
zniesienie urzgdowych nazw czgSci miasta Wloclawek bez okreSlonej lokalizacji
przestrzennej.

10. Uchwala w sprawie likwidacji izmiany lokalizacji filii Miejskiej Biblioteki Publicznej
im. Zdzislawa Arentowicza we Woclawku oraz dokonania zmian w statucie Miejskiej
Biblioteki Publicznej im. Zdzislawa Arentowicza we Woclawku.

11. Uchwala w sprawie okre5lenia sezonu kqpielowego oraz wykazu kqpielisk na
terenie Gminy Miasto Woclawek w roku 2022.

f2, 1Jl;lwala* sp+a*ir:1,<xnn*ow przyody
13. Uchwala w sprawie przyjgcia "Raportu z realizaqi Programu ochrony Srodowiska
przed halasem dla miasta Wloclawek na lala 2020-2021".

14. Uchwala zmieniajqca uchwatg w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych
wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Woclawek.

15. Uchwala w sprawie przyjqcia sprawozdania z dzialalnoSci Miejskiego OSrodka
Pomocy Rodzinie we Woclawku i innych samorzqdowych jednostek organizacyjnych
pomocy spolecznej oraz z realizac| zadafi Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we
Woclawku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastgpczej oraz zestawienie
potrzeb w zakresie systemu pieczy zastqp czej oraz plac6wek opiekuriczo-
wychowawczych, za rok 2021 .

16. Uchwala w sprawie przyjgcia Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki
i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w roku
2021 .

17. Uchwata w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania
Probfem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkom anii na 2022 rok.

18. Uchwala w sprawie przekazania skargi.

19. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

20. Informacje i komunikaty

21. Zamkniecie obrad.


